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 اعتراف مهاجم پرسپولیس
 استقلالی بودم! 

علی علیپور که در برنامه تب تاب در شبکه سوم 
سیما شرکت کرده بود، در پاسخ به سوال مجری 
برنامه که  استقلالی اســت یا پرسپولیسی، گفت: 
»در دوره کودکی و نوجوانی کم و بیش استقلالی 
بودم، اما حالا صد در صد  پرسپولیسی هستم.« این 
جمله علیپور، غوغایی شبانه در فضای مجازی به 
راه انداخت. جالب این که  عکاس باشگاه استقلال، 
عکس های علیپور در تمرین استقلال در  روز ۲۷ 
اردیبهشت سال ۱۳۹۱ را منتشر کرد. در آن روز، 
گفته شد که استقلالی ها او را برای حضور در سمت 
 راست خط دفاع تست کردند و وقتی جواب نداد، 

علیپور را از لیست بازیکنان دلخواه شان کنار زدند! 

داد
روی

پولاد امین| سه شنبه شب تماشاگران شبکه سه که پای 
برنامه تب تاب نشسته بودند، با دیدن باربد بابایی بر صندلی 
مجری برنامه شگفت زده شدند. این مجری باانرژی درحالی 
سکان نخستین قسمت این برنامه را در دست گرفته بود که 
مدت ها بود گفته می شد در راستای سیاست سلبریتی محور 
تلویزیون اجرای ایــن برنامه هم به بنیامین محبوب خواهد 
رسید، بنابراین در نخستین شب برنامه مخاطبان تلویزیون 
خود را آماده تماشــای مجری گری بنیامین کرده بودند. اما 
نخستین قسمت تب تاب نشــانی از این خواننده نداشت و 
همین هم باعث شد سیل حدس وگمان ها و البته انتقادها و 
اعتراضات در فضای مجازی راه افتد که چرا بنیامین مجری 
نشد و چه مخالفت هایی از چه نهادهایی بنیامین را از صندلی 

مجری گری تب تاب دور کرد...
   خبرنگاران نزدیک به تلویزیون مدت هــا پیش از آغاز 
برنامه تب تاب می گفتند که این برنامه یک تاک شــوی داغ، 
جذاب و متفاوت خواهد بود که شــبکه سه سیما قصد دارد 
با تهیه کنندگی مشــترک مریم جلالی و عباس اختری در 
روزهای یکشنبه و سه شنبه ساعت ۲۲:30 روی آنتن ببرد. 
از همان روزها گمانه زنی ها در مورد موفقیت احتمالی برنامه 
استوار بود بر ســوالات بی رودربایستی و صریح از میهمانان، 
مجری نامدار و محبــوب و البته دکور معلق برنامه که گفته 
می شد براساس رأی مردم تغییر می کند تا میزبان، میهمان 
و مخاطب را به تب وتاب بیندازد. نخستین قسمت برنامه اما 

انتظارات را کاملا تغییر داد...
میهمان نخستین قسمت تب تاب علی علیپور بود، بازیکن 
پرســپولیس که حداقل برای آغازین قسمت برنامه ای که 
می کوشد عموم مخاطبان را پای برنامه بنشاند، انتخاب جالبی 

نبود و صحبت های او نمی توانســت اهمیت چندانی برای 
قشر عظیمی از فوتبال دوستان غیرپرسپولیسی داشته 
باشد؛ با این که اعتراف او مبنی بر استقلالی بودنش بعد از 

برنامه در فضای مجازی غوغای بسیاری بر پا کرد...
دومین عاملــی که تب تاب روی موفقیتش حســاب 
کرده بــود، دکور معلقش بــود، که آن نیز در قســمت 
نخست نتوانســت بین مخاطبان جا بیفتد و موقعیت 

اســتقرارش را برای مخاطب تعریف می کند. تنها عایدی 

این دکور شوخی های مخاطبان برنامه با این دکور بود. یکی 
از بامزه ترین شــوخی ها هم از این قرار بود: پرسپولیس کم 
مصدوم داره، حالا شبکه ســه علی علیپور رو آورده داره تاب 

میده و کج و راست می کنه... 
باربد بابایی هم که شــگفتانه تب تاب به تماشاگران بود، 
به رغم یک اجرای استاندارد جای خالی بنیامین را نتوانست 
پر کند؛ تا بعد از برنامه به جــای این که بحث ها درباره برنامه 
و کیفیتش باشــد، به این سمت میل کند که »چرا بنیامین 

مجری نشد؟«...
   البته بنیامین گزینه نخست تهیه کنندگان برای اجرای 
تب تاب نبود. در نخستین اخباری که از تولید این تاک شوی 
داغ به بیرون درز کرد، صحبت از نام محسن کیایی در مقام 
اجرا بود و این خبر حتی تا اواسط شهریور ماه با یقین بر سر 
زبان ها می آمد. تازه وقتی که محسن کیایی در برنامه من و 
شما به آرش ظلی پور گفت که »برنامه تب تاب را اجرا نخواهم 
کرد«؛ بعــد از آن بود که نام بنیامین به عنــوان مجری این 

برنامه شنیده شد. خبری که اتفاقا سروصدای زیادی نیز در 
شبکه های مجازی بر پا کرد و هواداران بنیامین از این اتفاق 

بشدت استقبال کردند...
   بعد از مهران مدیری، رامبــد جوان، اکبر عبدی، پژمان 
بازغی، کامران تفتــی، محمدرضا گلــزار، حمید گودرزی 
و دانیال عبادی؛ بنیامین ســتاره دیگری بود که تلویزیون 
با جذب کردنش می خواســت عدم اقبال مردمــی را که در 
سال های اخیر گرفتارش شده، مرتفع کند. سیاست استفاده از 
مجری های شناخته شده و محبوب از این رو که در برنامه هایی 
چون برنده شــو و... جواب داده بود، می توانســت تب تاب را 
نیز تبدیل به یک برند محبوب کنــد. اما این اتفاق رخ نداد تا 

تلویزیون یکی از برگ هایش را سوزانده باشد... 
   دلیل حذف بنیامین روشــن نیســت. تلاش خبرنگار 
»شــهروند« برای ارتباط با طرفین این ماجــرا هم هنوز به 
پاسخی روشن نرسیده. بنیامین و باربد بابایی انگار قصد ندارند 
حداقل در اوج تب وتاب حواشی برنامه تب تاب به پرسش ها 
پاســخ داده و غوغای مجازی بزرگی را که به راه افتاده، آرام 
کنند. این موقعیت بهترین فرصت اســت برای سایت ها و 
کانال هایی که گمانه زنی های خودشــان را به عنوان خبر به 
خورد مخاطبان شان می دهند.  برای همین همه جا پر شده 
از حدس وگمان ها و شایعاتی که به  نام خبر منتشر می شوند. 
یکی می گوید علت حضــور نیافتن بنیامیــن در تب تاب 
عدم توافق در مسائل مالی اســت و به عبارت بهتر 
درخواست نجومی بنیامین مورد پذیرش مدیر 
شبکه سه قرار نگرفته است. گروهی دیگر به 
سیاست های مدیر شبکه سه اشاره می کنند 
که با بنیامین مخالف است و البته عده ای دیگر 
نیز پای سازمان صداوسیما و به ویژه حراست 
سازمان را وســط می کشــند که با اجرای 
بنیامین موافقت نکرده است. اما شنیده های 
خبرنگار ما حاکی از آن است که برخلاف شایعه ها 
بنیامین جلسه های مفید و مثبتی با فروغی داشته و 
قرار است اجرای یک برنامه پرهزینه دیگر را از شبکه 
3 به عهده بگیرد و مسأله اختلاف مالی هم در کار 

نیست.

بالاخره بنیامین به تلویزیون می آید یا نه؟
  عدم پاسخگویی بنیامین بهادری و باربد بابایی بهترین فرصت را ساخته برای سایت ها و کانال هایی که 

گمانه زنی های خودشان را به عنوان خبر به خورد مخاطبان شان می دهند

ناصر محمدخانی در گفت وگو با »شهروند« از پدرشدن در 59 سالگی می گوید

خسته شدم این قدر سوژه ام کردند! 
  بس است دیگر؛ من هم زندگی دارم و آرامش می خواهم

 کنسرتی ویژه با عنوان »ماکان برای همه«
 برگزار می شود 

کنسرت ۴۵هزارتومانی گروه ماکان 

شهروند| بعد از آن کــه ایده کنسرت رایگان خیابانی 
همایون شجریان و دیگر خوانندگان در ماه های گذشته 
به بن بست رسید، گروه ماکان تصمیم گرفته اند با هدف 
ترویج نشــاط و امید در ۲شب کنســرت هایی با قیمت 
بلیت ۴۵ هزار تومان بــرای تمام صندلی ها برگزار کنند. 
در اطلاعیه ای که از ســوی موسسه »آوازی نو« به عنوان 
تهیه کننده برنامه های »ماکان بند« منتشر شده، آمده 
اســت: »موسسه آوازی نو در راســتای رسالت فرهنگی 
خود که همانا ایجاد نشاط اجتماعی و امید در تمام اقشار 
جامعه است و با توجه به استقبال بی  نظیر از کنسرت های 
گروه ماکان و ایجاد تســهیلات برای استفاده آن دسته 
از مخاطبان که به هر دلیلــی تاکنون موفق به حضور در 
کنســرت های گروه ماکان نشده اند، تصمیم به برگزاری 
کنسرتی ویژه با عنوان »ماکان برای همه« گرفته است.« 
ظاهرا خواننــدگان و نوازندگان گروه ماکان و موسســه 
آوازی نو بهره مادی از کنســرت نخواهنــد برد و مبلغ 
۴۵ هزار تومان برای بلیت هم به دلیل هزینه های اجرایی 
جاری است. خوشبختانه این بار دستگاه های اجرایی با این 
خوانندگان جوان همکاری خوبی داشــته اند: »این اقدام 
فرهنگی با همکاری ویژه ســایر بخش های اجرایی که با 
کمترین هزینه ما را همراهی کردند، برگزار می شود. مراتب 
قدردانی خود را از دفتر موسیقی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، اداره نظارت بر اماکن عمومی و مدیریت سالن 
همایش های ایرانیان اعلام می کنیم. این اقدام هدیه ای 
کوچک از طرف موسسه آوازی نو هنرمندان گروه ماکان 
به مخاطبان میلیونی، فهیم، مهربان، جوان و همیشــه 
همراه عزیزمان است.« کنســرت گروه ماکان روز سوم 
و چهارم دی ماه در سالن همایش ایرانیان برگزار خواهد 
شد. همه اینها درحالی است که مردادماه امسال همایون 
شجریان پیشنهاد برگزاری کنســرت خیابانی رایگان را 
مطرح کرد. اتفاقا وزارت ارشاد، خانه موسیقی و شهرداری 
تهران هم از این ایده استقبال کردند اما درنهایت همه چیز 
در حد حرف بود. در هفته های قبل پیگیری های خبرنگار 
»شهروند« از دفتر موسیقی و پلیس تهران هم نشان داد 
که نهادهای ذیربط مثل پلیس و شــورای تأمین تمایل 

چندانی برای اجرای کنسرت خیابانی ندارند. 

هیجان انگیز

شهروند| نادر مشایخی موزیسین و آهنگساز در افتتاحیه اثر جدیدش بریکولاژ 97 درباره عشق به 
موسیقی و تنوع سلایق مخاطبان موسیقی گفت: »شدیدا لذت می برم وقتی می بینم یک نفر عاشق جواد 
یساری است. هر چند من با آن حال نمی کنم. من موسیقی را جور دیگری می شنوم، ولی نمی توانم این 
اجازه را به خودم بدهم که به آدم دیگری که یک موسیقی دیگر را دوست دارد و اصلا موسیقی را این گونه 
نمی بیند، بگویم داری اشتباه می کنی. این کار خیلی اشتباهی است که در ایران انجام می شود و به عنوان 

مثال اساتید بزرگ بند می کنند به موسیقی رپ، آقا چه کار داری؟! تو اصلا این کاره نیستی!« 

نادر مشایخی: 
چه کار دارید به 
جواد یساری یا 
رپ؟

وینفرد شفر: »باتوجه به 
جایگاهی که استقلال دارد، 
باید رفتار محترمانه داشته 
باشــیم. اگر یک نفر در این 
مسیر حرکت نکند، برای ما 
مشکل ساز است. همیشه 30 درصد از توان من صرف 
این مشکلات شده است. همیشه در باشگاه گفتم که 
صحبت اضافه انجام ندهید و ســاکت باشید. بارها 
گفتم که مدیرعامل و سرمربی باید درباره مسائل مهم 
باشگاه صحبت کنند. ما باید مانند رئال مادرید ساکت 
باشــیم. فکر می کنید چرا رئال مادرید موفق بوده 
است، چون در سکوت کار کردند. باید در سکوت و 

آرامش باشیم و در مسیر حرکت کنیم.«

 مهدی ترابی: »هرچه به 
حضــور در پرســپولیس 
نزدیک تر می شوم، هیجان و 
اشتیاقم بیشــتر می شود. 
در  بتوانــم  امیــدوارم 
پرسپولیس عملکرد خوبی داشته باشم، تا هم مربیان 
و هم هواداران از من راضی باشند. مطمئن هستم که 
نیم فصل دوم برای پرســپولیس یــک نیم فصل 
فوق العاده خواهد بود. باور کنید تا الان هیچ صحبتی 
با آقای برانکو یا سایر مربیان پرسپولیس نداشته ام و 
منتظرم این یک بازی هم طی شود تا به تمرینات 
پرسپولیس بروم، برای من پست یا جایی که بازی 
کنم، مهم نیست. هر کجا آقای برانکو صلاح بداند، 

بازی خواهم کرد.«

 بهــروز غریب پــور: 
به اتفاق  قریــب  »اکثریت 
نماینــدگان مجلس اصلا 
تئاتر نمی بیننــد. بیش از 
نیم  قرن اســت که در حوزه 
تئاتر فعالیت می کنم و در این مدت، حتی دو نماینده 
مجلس را ندیده ام که به تماشــای تئاتر بنشینند! 
بنابراین نمایندگان تنها براساس اخباری که به آنها 
می رسد، سخن می گویند و این اخبار به هر دلیلی با 
واقعیــت و حتی خواســت مردم تطبیــق ندارد. 
نمایندگان ما فراموش کرده اند که در روســتاهای 
کشورمان و در میان اقوام مان در مراسمی همچون 
خرمن برداری، جشن شکر گزاری و... از موسیقی و 

حرکات فولکلور استفاده می شود.« 

 مهیار علیــزاده: »در 
از  هیچ کــدام  غــرب 
خوانندگان اپُرا و هیچ کدام 
اپُــرا،  سولیســت های  از 
سوپراستار نیستند و طرف با 
بهترین کیفیت در سالن اپُرای شهر وین کنسرت 
می دهد، اما ســوار دوچرخه اش می شود و به خانه 
می رود. این جا سوپراستارها سوار بر مازراتی از سالن 
بیرون می آیند و کلا سیستم مان با هم فرق می کند. 

ما خط دیگری را می رویم و آنها خط دیگری را.« 

ره
چه

شــهروند| هافبک تکنیکی دهه 60 پرسپولیس و 
تیم ملی که هنوز هم در خاطرات قدیمی های فوتبال ایران 
به  نیکی از او و حرکاتش در زمین یاد می شــود، بارها در 
سال های اخیر به خاطر زندگی شخصی اش سوژه رسانه ها 
 بوده و حالا با تولد فرزند جدیدش در 59 سالگی بار دیگر 

خبرساز شده است.  
والارضا، فرزند جدید محمدخانی

وقتی سال گذشته خبر ازدواج سوم ناصر محمدخانی 
منتشر شد، شاید خیلی ها شوکه شدند. او حتی برای این 
 ازدواج با همسر جدیدش جشنی هم برگزار کرد که اهالی 
فوتبال و برخی پیشکســوتان در آن حاضر بودند. انتشار 
 تصاویری از مراسم عروسی محمدخانی واکنش های زیادی 
را در پی داشت. برخی به انتقاد از پیشکسوت  پرسپولیس 
پرداختند و برخی هم به طنز به این موضوع پرداختند. حالا 
بعد از گذشت یک سال خبر جدیدی منتشر  شده که بار 
دیگر محمدخانی را در صدر اخبار حاشیه ای فوتبال ایران 

قرار داده است؛ فرزند ناصر از همسر  جدیدش متولد شد. 
پیشکســوت پرســپولیس که نام فرزندش را »والارضا« 
گذاشته، او را هدیه خداوند به خودش و  همسرش عنوان 
کرده است. البته محمدخانی 2 فرزند هم از همسر اولش 

دارد و »والارضا« سومین فرزند او به  حساب می آید.  
چرا ناصر همیشه زیر ذره بین است؟

دیگر نیازی به یادآوری نیســت. تقریبا علاقه مندان به 
فوتبال و حتی کســانی که خیلی از فوتبال سررشته ای 
ندارند،  از اتفاقات زندگی شخصی ناصر محمدخانی باخبر 
هستند. داستانی که حتی باعث شد یک فیلم مشابه آن 
هم روی  پرده سینما برود. ناصر محمدخانی گویا خودش 
هم خیلی از این حاشیه ها بدش نمی آید. بعد از اتفاقاتی 
که اوایل  دهه 80 باعث قتل همســر اول این فوتبالیست 
مطرح شــد، او چند ســالی درگیر این پرونده بود. شهلا 
جاهد، همســر  دوم محمدخانی ســال 89 اعدام شد تا 
این پرونده مختومه شــود. با این حال آذرماه ســال قبل 

درحالی که  محمدخانی در آستانه 60 سالگی قرار داشت، 
برای سومین بار ازدواج کرد تا بار دیگر داستان های قدیمی 
 زندگی اش یادآوری شود. حالا که تولد فرزند او در این سن 
و سال سروصدای زیادی به پا کرده است. خبری که  توسط 

مجتبی محرمی، دوست و همبازی قدیمی اش لو رفت.  
محمدخانی:  رهایم کنید 

وقتی بــا ناصر محمدخانی 
تماس گرفتیــم تــا درباره 
اتفاقــات اخیر بــا او همکلام 
شــویم، اعلام کرد دیگر این 
حاشیه ها و  ســوژه شدن در 
فضای مجازی برایش عادی 
شــده اســت. پیشکســوت 
پرسپولیس درباره انتشار خبر 
تولد فرزندش به  نام والارضا به 
»شهروند« می گوید: »والارضا 
هدیه خداوند به ماست. نمی دانم چرا این قدر دنبال سوژه 
کردن زندگی  خصوصی من هستند. هم به این اتفاقات 
و حاشــیه ها عادت کردم و هم از آنها خسته شدم. هنوز 
هم بعد از این  همه ســال از من درباره اتفاقات 16 ســال 
قبل می پرســند. دیگر تمام شد و رفت. مگر اتفاق خوبی 
بوده که دایما آن  را یــادآوری می کنند؟« وی همچنین 
می افزاید:   »دیگر بس اســت، چرا اتفاقات تلخ گذشته را 
از من می پرسید؟ من  هر چقدر از این فضا دوری می کنم، 
بازهم سراغ من می آیند و درباره گذشته حرف می زنند. به 
خاطر همین است  که سعی می کنم کمتر مصاحبه کنم 
چون همواره مرا به حاشیه می برند. دوست ندارم بقیه به 
زندگی خصوصی من  ورود کنند و ســوژه شوم. به جای 
این که درباره مسائل فوتبالی و پرسپولیس در مصاحبه ها 
از من بپرسند، می روند  سراغ حاشیه. من زندگی خودم را 

دارم و می خواهم در فضایی آرام زندگی کنم.« 

ون
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ت
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واکنـش سـریع هنـگام وقوع 
از  را  شـما  می توانـد  زلزلـه 
جراحـات احتمالـی محافظت 
کنـد. حداقـل دوبار در سـال 
پناه گیـری را تمریـن کنیـد.

بازگشت آدری هپبورن 

آدری هپبورن یکی از محبوب ترین ســتارگان دنیای 
سینماســت. ســتاره ای که هوادارانش حتی امروز هم از 
بسیاری از ســتارگان روز بیشتر هستند؛ برای همین هم 
است که وقتی شنیده می شود که »سریالی درباره زندگی 
آدری هپبورن، ستاره مشــهور سینمای جهان، ساخته 
خواهد شد« یکی از پربازدیدترین مطالب فضای مجازی 
می شود.گفته می شود که تهیه کنندگان سریال پاپ جوان 
این سریال را تولید خواهند کرد. این سریال بر اساس کتاب 
»آدری در خانه، خاطرات آشپزخانه مادرم« نوشته می شود 
و نویسندگان این کتاب سناریو را می نویسند.داستان این 
ســریال زندگی آدری را از دوران کودکی اش در هلند در 
خلال جنگ جهانی دوم تا حضورش در  هالیوود به  عنوان 
یک بازیگر و زندگی اش در شهر رم را به  عنوان یک مادر و 

همسر تا سال های پایانی عمرش روایت می کند.

خبر


